
 

Nimi:      Luokka:  

 

 

 

TERVEISIÄ OPETTAJALLE (kirjoitetaan kotona) 

Tykkäätkö olla luokassasi? Miten sinulla menee luokkakavereiden kanssa? 

 

 

 

Millaiset asiat innostavat sinua oppimaan ja opiskelemaan? 

 

 

 

 

 

 



Oletko saanut kertoa mielipiteitäsi koulun asioihin? Mistä asiasta haluaisit kertoa mielipiteesi? 

 

 

 

 

 

 

 

MISSÄ OPPILAS ON HYVÄ (oppilaan, äidin, isän mielipide)? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



KÄYTTÄYTYMINEN JA TYÖSKENTELY 
(täytetään koulussa ja kotona) 

MINULLE 
TÄRKEIMMÄT 
TAVOITTEET 

MITÄ TEET, JOTTA SAAVUTAT 
TAVOITTEESI? 

Teen asiat sääntöjen ja ohjeiden mukaan. 
 
 

  

Olen ystävällinen toisille.  
 
 

  

Käyttäydyn hyvin. Osaan hyvät tavat. 
 
 

  

Teen kaikki tehtävät sekä koulussa että 
kotona.  
 

  

Pidän huolta omista ja koulun tavaroista 
(esim. kynät, kirjat, vihkot).  
 

  

Annan toisille työrauhan. En melua tunnilla. 
 
 

  

Osaan työskennellä yksin, ja opettaja voi 
luottaa minuun.   
 

  

Osaan työskennellä ryhmässä ja parin 
kanssa. Opettaja voi luottaa minuun.  
 

  

 

 

OPPIAINEET 

Missä oppiaineissa olet tosi hyvä? 

 

 

 

 

Mitä oppiaineita aiot erityisesti harjoitella? Onko joku oppiaine tosi vaikea sinulle? 

 

 

 

 



LAAJA-ALAISET TAIDOT                                                                                                                                          

8. LUOKAN OPPIMISKESKUSTELUSSA KÄSITELLÄÄN VÄHINTÄÄN SEURAAVIA                                     
LAAJA-ALAISEN OSAAMISEN TAITOJA 

L2 Kulttuuri, vuorovaikutus ja ilmaisu 

 HARJOITTELEN OSAAN  
MELKO HYVIN 

OSAAN  
TOSI HYVIN 

Kuuntelen ja arvostan toisten 
mielipiteitä. Osaan kertoa oman 
mielipiteeni.  
 
 

   

Eri kulttuurit, uskonnot ja 
katsomukset ovat minun 
mielestäni hyvä asia. Arvostan 
erilaisia katsomuksia ja uskontoja. 
Hyväksyn erilaiset tavat ajatella. 

   

 

L3 Itsestä huolehtiminen ja arjen taidot 

 HARJOITTELEN OSAAN  
MELKO HYVIN 

OSAAN  
TOSI HYVIN 

Syön terveellisesti. Nukun ja 
liikun tarpeeksi. 
 

   

Huolehdin omasta ja toisten 
turvallisuudesta. 
 

   

 

 

Oppimiskeskustelupäivä: ____.____. 20____ 
  
Allekirjoitukset:  
  
Oppilas:  
  

Huoltaja (äiti tai isä):  
 

Opettaja:  
 


